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GATU- OCH 
FASTIGHETSNÄMNDEN 
KOLLEKTIVTRAFIKUTSKOTTET 

 
PROTOKOLL 3/2001 

 
 
Tid:   2001-03-13, kl 16.15 – 17.15 
Plats: Lilla Kollegiesalen, Stadshuset 
 
Justerat:     
 
 
 
Tord Bergstedt (m)  Juan Carlos Cebriàn (s) 
 
 
Närvarande:  
 
Ledamöter 
 
Tord Bergstedt (m), ordförande 
Juan Carlos Cebriàn (s), vice ordförande 
Viviann Gunnarsson (mp) 
Kurt Hultgren (sp) 
Inge-Britt Lundin (fp) 
Ann-Marie Strömberg (v) 
Mats Rosén (kd) 
 
Tjänstemän 
 
Mats Fager, Per-Inge Ahlström, Pauline Sedin (sekr) Region Innerstad. Jan-Erik Hollander, 
Region Ytterstad. Christer Lundin, Trafikavdelningen 
 
 
 
§ 1 
Justering  
 
Kollektivtrafikutskottet utsåg vice ordföranden Juan Carlos Cebriàn (s) att tillsammans med 
ordföranden Tord Bergstedt (m) justera dagens protokoll. 
 
   
§ 2 
 
Anmälan av ny standard för busshållplatser 
 
Föredragen utformning tillämpas på stomlinjehållplatser, utefter linje 164 och för aktuellt 
projekt med handikappanpassning utmed linje 66 på Södermalm. Typritningen anger att man 
ska eftersträva en lika god standard på alla hållplatser, med en kantstenshöjd på 16 cm och 



 2 
erforderlig förstärkning av körbaneytan, vit plattrad med strukturplattor vid påstigningsplatsen. 
I mån av utrymme och behov anordnas också väderskydd, soffa, lutningsbräda och 
skräpkorg.  
Kostnaden för en utbyggnad av samtliga hållplatser i inner- och ytterstaden kan grovt 
uppskattas till storleksordningen 200 Mkr. Utbyggnaden torde därför behöva ske successivt 
och bl a ingå i genomförandet av andra projekt där hållplatsområdet ändå påverkas. 
  
Beslut 
 
Kollektivtrafikutskottet var enhälligt positivt till ny standard men avvaktar handikapprådets 
synpunkter. 
 
§ 3 
 
Linje 2, linjesträckning 
 
PM delades ut angående linje 2:s olika förslag på sträckning. 
 
Beslut 
 
Frågan bordläggs. Ordföranden tar upp diskussionen med roteln. Ledamöterna diskuterar 
med respektive parti ang 46:anr roll i framtiden. 
Mats Roséns (kd) förslag att utreda konsekvenserna för linje 2 norrut vid Odenplan bifölls av 
utskottet. 
 
§ 4 
 
Övriga frågor 
 
Susanne Obermüllers (mp) motion ang spårväg bör behandlas i KU. 
(mp) vill ha en redovisning hur gångtrafiken ska lösas på Tegelbacken. 
Resplan för studieresa till Karlsrue - Strassbourg – Geneve delades ut. 
 
§ 5 
 
Nästa möte 
 
Nästa möte äger rum den 3 april och då kommer bilder att visas från studiebesök i Barcelona. 
 
 
Vid pennan 
 
 
 
Pauline Sedin 


